
 

Referat ELG 10: Arbeidsgruppe for idrettsarealer  

Dato:13.12.2017 

Tid: kl 1030 - 1200 

Sted: Gamle kjemi, Gløshaugen  

 

 

Navn Rolle Tilstede Ikke tilstede Merknader 

Wivi Holte Amundsen, 
erstatter Elle Cerullo 

Velferdstinget  X   

Lars Bjørnar Vist Studenttinget  X   

Roar Sundby  
 

ISA X   

Lennart Berntsen INB X   

Elise Kaldheim  velferdstinget X   

Veronika Skjetlein, erstatter 
Sinem Gunnes  

Sit X   

Terese Brekke Prosjektleder X   

Marte Kristine Lindseth Brukerkoordinator X   

Nina Ford Sekretariat, referent X   

Tom Hagen Drift, NTNU x 
 

 

Thomas Simonsen  Sit x 
 

 

Arvid E. Skjervik  Sit, møteleder  x 
 

 

  

Agenda: 

- Gjennomgang/presentasjon av endringene som er gjort 
- Logistikk internt i idrettsarealer 
- Garderobe/grov garderobe 
- Tilrettelegging av sambruksarealer 
- Eventuelt (send gjerne innspill til eventuelt i forkant av møtet) 

 

 

Sak 1) Arvid E. Skjevik tok en gjennomgang av plantegninger fra entreprenøren, basert på innspill 

ifbm bearbeidelsesfasen. Plantegningene ble utsendt før møtet. 

I forhold til opprinnelige plantegninger er funksjonene beholdt, men det er foreslått/lagt opp til, en 

omdisponering av arealer. Squashhallen er f.eks. foreslått flyttet til U1, og bytter plass (arealer) med 

varemottak. Buldrerom er flyttet fra plan 1 til U1, og det er gjort en omstrukturering av innholdet på 

plan 1. Spinningsalen er redusert fra 75 til 40 sykler. 

ISA skal sambruke ferdighetsarealer med Sit, dette gjelder spesielt de to salene (kampsport og 

aerobic). Tilgang til disse gjennom Sit arealer anses som uproblematisk.  

Sak 2) Videre oppfølging 



Det bør vurderes om fysio (og andre) har et potensiale for sambruk av de større 

styrketreningsarealene også. Det kan legges til rette ved behov for spesialutstyr for fysioterapi. Sit 

mener dette er relevant for veldig mange studenter og at senteret også vil kunne være viktig mtp 

egentrening under rehabilitering/fysioprogram. Fysioterapi og Sit vil møtes og se på 

utnyttingsmuligheter sammen. 

Det er ønskelig med mest mulig utnyttelse av treningsarealene med mye NTNU-aktivitet på dagtid. 

Dette er viktig for å kunne realisere arealene. Det er størst trykk på trening ettermiddagstid med 

restkapasitet på dagtid. Derfor er det godt egnet med sambruk. Men behov for type arealer og tid 

må de ulike instituttene/fagområdene definere selv. En av forutsetningene for å bygge blant annet 

hall/gymsal er NTNUs behov for hallen.  

 

Vedlegg: 4 plantegninger  


